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Emlékeztető 
AZ ELTE TTK HÖK KÜLDÖTTGYŰLÉSÉNEK ÜLÉSÉRŐL 

Az emlékeztetőt készítette: Nagy Fruzsina Réka 

Az ülés helye és ideje: Microsoft Teams, 2021. 03. 23. 18:00 

Jelen vannak: Szavazati joggal: Jeges Viktor Péter (elnök) Gyulai Márton, Horváth Enikő, 

Károlyi Dorottya, Kása Kata Hanga, Kotroczó Gyula, Nyitrai Ákos László, Sasvári Péter, 

Török András (biológia) Facskó Benedek, Horváth Anita Krisztina, Kovács Zoltán, Körtefái 

Dóra, Mig András, Takács Roxána (fizika) Ádám Rozália, Borbás Zita, Falvi Péter, Fritz Petra, 

Glück Krisztina, Kovács Patrik Attila, Németh Csilla, Tuza Benedek (földrajz- és 

földtudomány) Barcza Bónis, Pintér Bence, Szaló-Pál Kinga (kémia) Akály Alexandra, 

Komáromi István, Németh Dénes, Keszthelyi Szilvia (matematika) Balga Gábor, Bartha 

Márton, Hambuch Mátyás, Iványi Eszter, Juhász Anna Tímea, Kosztyó Péter, Kovács Andrea 

Éva, Kutas Domonkos, Lőrincz Péter, Miskei Ferenc István, Nagy Fruzsina Réka, Németh 

Friderika Bianka és Pádár Kitti (tanárképzés). 

Tanácskozási joggal: Dénes Dorottya, Hegedűs Dávid, Juharos Eszter Diána, Kovács Lolita 

Georgina, Őri Bálint, Pánczél Emese, Sarus Balázs, Silye Andrea Kata és Vígvári Cseperke. 

19:13: Jeges Viktor megnyitja az ülést. 

Mandátumellenőrzés: az ülés 43 fővel határozatképes. 

Nagy Fruzsina Réka jelöli szavazatszámlálónak Őri Bálintot, Hegedűs Dávid jelöli Silye 

Andrea Katát, elfogadják  a jelölést. Nyílt szavazások következnek: 

(41)/2021 (III. 23.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

egyhangúan Őri Bálintot és Silye Andrea Katát választotta meg szavazatszámlálónak a 

2021. 03. 23-i ülés alkalmára. 

(42)/2021 (III. 23.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

41 igen szavazattal, 0 nem, 1 tartózkodás és 1 távolmaradás mellett tanácskozási jogot 

szavazott Kiss Fanninak. 

 

A napirendi pontok előzetesen ki lettek küldve, ezek a következők: 

1. Bejelentések 

2. Beszámolók 

3. Személyi kérdések 

4. Alapítványi ügyek 

5. Egyebek 

 

Jeges Viktor és Józsa Kornél javasolja, hogy a Beszámolók és az Alapítványi ügyek napirendi 

pontok kerüljenek le a napirendről. 
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(43)/2021 (III. 23.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

36 igen, 0 nem, 0 tartózkodás és 7 távolmaradás mellett elfogadta a napirend 

módosítását. 

(44)/2021 (III. 23.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

37 igen, 0 nem, 0 tartózkodás és 6 távolmaradás mellett elfogadta a módosított 

napirendet. 

Az elfogadott napirend a következő: 

1. Bejelentések 

2. Személyi kérdések 

3. Egyebek 

 

1. Bejelentések (19:30) 

Jeges Viktor: rektorválasztás van, pénteken mutatkoznak be a jelöltek, erről szavazás lesz 

(véleménynyilvánító), ápr. 19-én rektorválasztó szenátus lesz. Lezárult a Kar Kiváló Oktatója 

kérdőív, csütörtöki Választmányon megszavazzuk, hogy mely 2 oktatót ajánljuk a Kari Tanács 

felé. 

Barcza Bónis: mindent leírtam a záróbeszámolómba, de köszönöm még egyszer a két évemet, 

amit szakterületi koordinátorként tölthettem, és hogy aktívan részt vehettem a HÖK 

munkájában, kifelejtettem, hogy lemondanék a választmányi delegáltságomról is. 

Jeges Viktor: vannak olyan jelentéti kurzusok, amik nem indultak el, így ezzel kapcsolatban 

függőben van egy TVSZ módosítás, de ez kidolgozás alatt van. A másik, hogy előfordulhat 

majd, hogy nem fognak egyes jelenléti kurzusok befutni a szorgalmi időszakban, az, hogy 

pontosan ez hogy fog zajlani, még a jövő zenéje, viszont a munkarendtől csak akkor térhetnek 

el az egyetemen az Nftv. alapján, ha a HÖK az egyetértését fejezi ki. Nyilván egyfajta 

kompromisszumot követel a helyzet, de nem hagyunk egy hallgatót sem hátra, biztos vagyok 

abban, hogy mindenki a legmagasabb színvonalon tudja majd elvégezni a képzését, erre 

törekszik a Dékán úr is. A Választmány fog ezekben a kérdésekben dönteni. Remélem, majd 

minden küldött tud segíteni abban, hogy információt gyűjtsünk a hallgatók véleményéről a 

konszenzus érdekében, de ebben abszolút partner a Kar. 

19:37-kor Jeges Viktor lezárja a napirendi pontot. 

 

2. Személyi kérdések (19:37) 

Kémia szakterületi koordinátor tisztségre Szaló-Pál Kinga nyújtott be pályázatot. Jeges Viktor 

pályázata alapján jelöli, elfogadja a jelölést. 

Szaló-Pál Kinga: nem szeretném kiegészíteni. 

Lőrincz Péter: első kérdésem, hogy azt mondtad, hogy a MAFIHE Tea és keksz eseményének 

mintáján te is szeretnél szervezni egy hallgatós-oktatós eseményt, ezt csak élőben szeretnéd 

megvalósítani? Ezt vettem ki a megfogalmazásodból. 
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Szaló-Pál Kinga: igen, mert egy ilyen program kimozdítja a hallgatókat a komfortzónájukból, 

akik esetleg épp akkor jöttek a gimnáziumból, és az van bennük, hogy a tanár egy feddhetetlen 

tekintély, és nem tudom, hogy online körülmények közt fel lehetne-e lazítani mindenkit 

annyira, hogy kamerával látszódjanak az egész esemény alatt, és ebben nyilván a saját 

benyomásaim játszanak leginkább szerepet. Még nem kértem ki a szaktársaim véleményét, de 

tervezem, és ha ők szeretnék online formában is, akkor megszervezem. 

Lőrincz Péter: a Kémia Intézeti Tanácsban kettő hallgatói hely van, ezzel tervezel valamit 

kezdeni? 

Szaló-Pál Kinga: utánanéztem és összesen 7 delegáltunk lehetne az Asz szerint az IT-ben, de 

ha több energiát fektetünk abba, hogy az érdekképviseletet a gólyákkal megismertessük, akkor 

ki lehetne nevelni embereket, akiket nyugodt szívvel engednék az IT-ba. Persze nem akarok 

csak azért delegálni, hogy feltöltődjenek a helyek, figyelnék, hogy kiket küldünk oda, de 

szerintem kevés ez a két ember, ha erre gondoltál. 

Lőrincz Péter: igen, illetve egy kémia tanáris delegáltat nem tartasz indokoltnak ebbe a körbe? 

Szaló-Pál Kinga: külön nem gondoltam rá, de abszolút helye van. 

Jeges Viktor: megjegyzés: jelenleg sajnos nem tudunk delegálni két embernél többet a Kémia 

IT-be, mert az ügyrendjükben benne van, hogy két delegált van, de az igaz, hogy max. 7 lehetne, 

ez a Szenátusban és az Nftv.-ben is szabályozva van. Ez fontos infó, hogy az egyetemi 

döntéshozói szervezeteknek max. 1/3-a lehet hallgatói delegált, és egy fontos megkötés, hogy 

a Szenátusnak min. 25%-a. ez csak az állami egyetemekre iga, bár erre nem esküszöm meg. Én 

támogatom, hogy legyen nagyobb számú hallgatói delegált, persze ehhez kell az, hogy legyenek 

felelősségteljes emberek, de ez kari SzMSz módosítást igényel. 

Lőrincz Péter: utolsó kérdésem, hogy említetted, hogy a KéKo-t szeretnéd megerősíteni, ebbe 

a folyamatba belevonnál tanárisokat? 

Szaló-Pál Kinga: igen, egyrészt a KéKo-t bárki igénybe veheti a karon, tehát akár tanárisok is, 

másrészt ha demonstrátornak jelentkezel, ahhoz is csak az kell, hogy aktív hallgatói 

jogviszonyod legyen a karon. És csak olyan tárgyakat taníthatsz, amiket már te magad is 

elvégeztél. Bár nyilván vannak olyan tárgyak, amik más kódon futnak tanárin, mint BSc-n, így 

csak tanárisok tarthatnák a korrepetálást, viszont amit mondasz, abszolút támogatandó ötlet 

lenne, ha lenne igény a tanárisok felől, akkor semmilyen kivetnivalót nem találok abban, hogy 

ott legyenek a KéKo-ban. 

19:45: Szaló-Pál Kinga elhagyja az ülést. 

Barcza Bónis: tőlem is kapott segítséget a készülésben, és úgy látom, hogy nagyon lelkes jelölt, 

készen áll a feladatra, és a mentorrendszer képzés során is a jobbkezem volt, nagyon jól végezte 

a feladatát. Természetesen, ha megválasztja a Küldöttgyűlés, akkor nyugodtan fordulhat 

hozzám, amíg mindenbe beletanul. 

Józsa Kornél: Barcza Bónistól kérdezem, hogy amikor anno megválasztottunk téged 

szakterületi koordinátornak, nem volt túl nagy lelkesedésed. Saját magadhoz képest 

mekkorának látod az övét? 

Barcza Bónis: ha az enyém 1-es szintű lelkesedés, akkor az övé legalább 6-7-es, ha nem 10. 
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Pintér Bence: Kinga volt a mentorpárom, illetve most én vagyok a mentorfelelős kémián, és a 

programok lebonyolításában és megszervezésében is segített nekem, az, ahogy csinálja a 

dolgokat, nagyon megbízható és lelkes.  

Lőrincz Péter: abszolút alkalmasnak tűnik a pályázata alapján, és a válaszai nagyjából 

elfogadhatóak számomra, ill. plusz pont, hogy legtöbbünket megkereste a készülése során, így 

nyugodt szívvel támogatom, pedig nem ismerem régről. 

19:50: Szaló-Pál Kinga visszatér. 

Józsa Kornél: nagyon lelkesnek tűnsz, és örülök neki, hogy kémiáról jönnek lelkes emberek, 

mert gondolom, ti is tudjátok, hogy nem jó állapotban van a szakterületetek ilyen szempontból, 

úgyhogy remélem, megválaszt a Küldöttgyűlés és sikerül végigvinni a céljaidat. 

Balga Gábor ismerteti a szavazás menetét. 

(45)/2021 (III. 23.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

35 igen szavazattal, 0 nem és 8 távolmaradás mellett Szaló-Pál Kingát választotta meg 

a Kémia szakterületi koordinátor tisztségre. 

Barcza Bónis jelöli Szaló-Pál Kingát a Választmányba. Elfogadja a jelölést. 

(46)/2021 (III. 23.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

42 igen szavazattal, 0 nem és 1 távolmaradás mellett Szaló-Pál Kingát delegálta a 

Választmányba. 

 

Hegedűs Dávid jelöli Orbán Estillát a Választási Bizottság tagjának. Jeges Viktor jelöli Dénes 

Dorottyát a Választási Bizottság tagjának. Elfogadják a jelölést. 

(47)/2021 (III. 23.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

33 igen szavazattal, 6 nem és 4 távolmaradás mellett Orbán Estillát delegálta a 

Választási Bizottságba. 

(48)/2021 (III. 23.) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 

38 igen szavazattal, 1 nem és 4 távolmaradás mellett Dénes Dorottyát delegálta a 

Választási Bizottságba. 

20:02-kor Jeges Viktor lezárja a napirendi pontot. 

 

3. Egyebek (20:02) 

Jeges Viktor: nincs egyebem.  

Lőrincz Péter: márc. 9-én írtam Slacken egy üzenetet, remélem, hogy ez csak elkerülte az 

emberek figyelmét, de itt elismételném a tartalmát: tudjuk, hogy a Halap helyzete rettenetesen 

rossz, azért akkor írtam, mert akkor érkezett meg a dupla közéleti ösztöndíjunk, és én 

felajánlottam egy havi közéletimet adományként a Halapnak. Aki ezt megteheti, azt szeretnék 

sürgetni arra, hogy tegye meg, nyilván nem tisztem mások zsebében turkálni, de ha bárki 

bármennyit vissza tudna adni az alapítványnak ebből a rengeteg jóból, amit a közéletivel 

kapunk, az nagyon fontos lenne. Itt arról van szó, hogy ez nem csak a mi érdekünk, hanem 
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érdeke minden hallgatónak, akiket mi képviselünk, hogy fenntartsuk az alapítványt. Így 

szeretnék bíztatni arra mindenkit, hogy próbáljuk meg ne csak szavakkal támogatni a Hallgatói 

Alapítványunkat. 

Jeges Viktor: nemsokára eljön az adóbevallás leadási határideje, az alapítvány is reklámozni 

fogja nyilván, de ti is sokat tudtok segíteni, hogy ha az adó 1%-át ti vagy az ismerősi körötökben 

valaki fel tudja ajánlani, mert az alapítvány egy értékes kezdeményezés, az nagyon sokat 

hozzátenne. A háttérmunkában is nagyon sokat segít a Hallgatói Alapítvány és egy remek 

platformja a hallgatói önrendelkezésnek. 

Józsa Kornél: a többségetek egyébként nem fizet valószínűleg annyi adót, hogy az bármit is 

jelentsen, ugyanis az adó 1%-át csak akkor lehet felajánlani, ha az legalább 1.000 Ft, ami azt 

jelenti, hogy az adótok legalább 100.000 Ft a 2020-as évben, ami a többségeteknél valószínűleg 

nem fordul elő, viszont ha a testvéretek/szüleitek felajánlják, azt nagyon köszönjük, a Hallgatói 

Alapítvány honlapján fent van, hogy hogy kell felajánlani. 

Kiss Fanni: elnézést kérnék, hogy elmaradtam azzal, amit ígértem még a tanév elején 

(mentorképzéses kérdőívek), kiment a fejemből, de egyeztettem Vígvári Cseperkével és Balga 

Gáborral, így a hétvégén meglesznek, folyamatban van. 

Őri Bálint: először is szeretném megköszönni a sok megosztást, amit a szakterületi 

koordinátoroktól kaptam (nekik küldtem sok promóciós anyagot és linket). Kiugróan magas 

volt a cikk látogatottsága, ill. több tisztségviselőtől egy rövid videót is kértem, amiben a 

tevékenységüket mutatják be, ezt a szakterületi koordinátoroknak azért nem küldtem el, mert 

remélhetőleg tudják az adott szakterületen a hallgatók, hogy a szakterületi koordinátor az mi. 

Azt kérném mindenkitől, hogy ha éreztek lelkesedést, akkor tökre örülnék, ha az ELTE-t és a 

TTK-t, HÖK-öt pozitív színben feltüntető videókat közzé tudnánk tenni. Tényleg bármi jöhet, 

pl. ha bármi szívmelengető, jó élményed van, akkor megköszönöm, ha csinálsz egy videót erről, 

fél percben mondd el, hogy mi volt ez az élményed, és ebből több montázst is összeraknék, pl. 

hogy mi az, amit köszönhetsz a TTK-nak, az alapítványnak vagy a HÖK-nek. Aki nem küldött 

még ilyen bemutatkozó tisztségviselői videót, az küldje minél hamarabb. 

20:12-kor Jeges Viktor lezárja a napirendi pontot. 

 

20:12-kor Jeges Viktor lezárja az ülést. 

  




